

PRILOGA II.

Skladno z 9. točko 47. člena te kolektivne pogodbe zneski najnižjih osnovnih plač po plačilnih razredih od 1. 2. 2015 dalje znašajo:

Plačilni razred	TARIFNI RAZRED								
	I.	II.	III.	IV.	V.	VI./I	VI./II	VII.	VIII.
1	501,00								
2	526,04								
3	557,12	557,00							
4		581,03							
5		618,21	618,00						
6		651,15	650,93						
7			691,43	691,00					
8			731,05	730,59					
9				778,65	779,00				
10				825,67	826,05				
11				875,47	875,87	876,00			
12					911,16	911,31			
13					949,28	949,42	949,00		
14						1.001,43	1.000,99		
15						1.065,68	1.065,20	1.065,00	
16							1.106,08	1.105,87	
17							1.153,80	1.153,58	
18								1.215,95	
19								1.276,05	
20									1.348,00
21									1.421,84
22									1.519,41
23									1.617,10
24									1.752,28

Ministrstvo za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti je dne 2. 3. 2015 izdalo potrdilo št. 02047-7/2004-27 o tem, da je Aneks k tarifni prilogi h Kolektivni pogodbi za dejavnosti pridobivanja in predelave nekovinskih rudnin Slovenije vpisan v evidenco kolektivnih pogodb na podlagi 25. člena Zakona o kolektivnih pogodbah (Uradni list RS, št. 43/06) pod zaporedno številko 16/6.